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Kultúrna komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  
       

 

Košice: 

  

22. 11. 2023 

Číslo:  0015/16/2023-00324 

Vybavuje: PhDr. Jana Knežová, PhD. 

tajomníčka komisie 

email: jana.knezova@vucke.sk 

telefón: 055/7268 271 

 

 

ZÁPISNICA 

z 8. rokovania Kultúrnej komisie Zastupiteľstva Košického         

samosprávneho kraja, konaného dňa 21. 11. 2023 
      v Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach              

zasadačka č. 310 (2. poschodie)           

       

PROGRAM  ROKOVANIA 
 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

3. Dodatok č. 5 k  Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 

4. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2024 – 2026 

5. Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 13/2016 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach 

6. Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2022 o financovaní 

základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

7. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického kraja na roky  2023 – 2027  

(s výhľadom do roku 2030) 

8. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  na           

I. polrok 2024 

9. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2024 

10. Rozvojové zámery múzeí a galérií v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK (bod z plánu úloh 

komisie na 2.polrok 2023) 

11. Certifikácia regionálnych produktov a tradičných výrobkov Košického kraja 

12. Interná výzva „Tradície inšpirujú inovácie 2024“ 

13. Informatívna správa o využívaní externých zdrojov financovania kultúrnych organizácií za rok 

2023 

14. Návrhy, podnety a požiadavky  

15. Rôzne 

16. Záver 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu zasadnutia komisie 

Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 8. rokovanie komisie.  
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Predseda komisie uviedol, že z celkového počtu 23 členov komisie je prítomných 14 členov, čo je 

nadpolovičná väčšina a  komisia je uznášaniaschopná. Svoju neúčasť na rokovaní komisie 

ospravedlnili celkom 6 členovia.  

Predseda informoval, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely 

zhotovenia zápisnice.  

 

Na rokovanie komisie prišiel 1 člen komisie, počet prítomných: 15 

 

Návrh programu rokovania komisie bol všetkým členom komisie zaslaný e-mailom. 

Predseda požiadal členov komisie o pripomienky alebo doplnenia k predloženému programu. 

Žiadne doplnenia ani pripomienky k programu neboli vznesené. 

 

Predseda komisie požiadal členov komisie o hlasovanie o programe ako celku. 

 

Uznesenie č. 36/2023 

Komisia schvaľuje program 8. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 15 

Za: 15                                    Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Predseda komisie skonštatoval, že program rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2   

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

Vyjadrenie:  

PhDr. Jana Knežová, PhD. - vedúca odboru kultúry Úradu KSK uviedla, že nie sú evidované žiadne 

nesplnené uznesenia ani požiadavky. 

 

Bez diskusie. 

 

Uznesenie č. 37/2023 

Komisia berie na vedomie informáciu týkajúcu sa plnenia uznesení a požiadaviek z komisie.  

 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 15 

Za: 15                                    Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 
K bodu č. 3     

Dodatok č. 5 k  Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: JUDr. Ľubica Palková – poverená riadením odboru správy majetku Úradu KSK 

informovala o obsahu predkladaného materiálu.  

 

Diskusia: 

JUDr. Ferenc Boczán uviedol, že nemá pripomienky k obsahovej stránke materiálu iba 

k formálnym náležitostiam dokumentu. Predniesol návrhy a pripomienky na formálnu úpravu  a to 

napr.: v čl. 1 v úvode navrhol použiť jednotné číslo názvu takto: „Zásady hospodárenia majetku 

Košického samosprávneho kraja sa mení a dopĺňa“, lebo dokument sa mení a nie samotné zásady, 

taktiež navrhol  ďalšie formálne úpravy v texte dokumentu napr. v odseku č.1, v odseku 7 písm. f, 

a pod.  
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JUDr. Ľubica Palková sa vyjadrila že nedochádza len k zmenám a úpravám v dokumente zásad, 

ale v podstate sa menia zásady hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja. 

Uviedla, že sú to formálne pripomienky, ktoré nespôsobujú neplatnosť dodatku. Navrhované 

pripomienky prehodnotia a zapracujú. 

Predseda komisie navrhol, aby prednesené návrhy a pripomienky na formálnu úpravu zaslal 

písomne. V rámci tejto diskusie sa dohodlo, že JUDr. Ferenc Boczán svoje pripomienky a návrhy 

týkajúce sa formálnej úpravy písomne predloží zaslaním emailom na Úrad KSK. Následne 

predseda ukončil diskusiu 

 

Uznesenie č. 38/2023 

Komisia odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 3  

Prítomní: 15 

Za: 15                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 
K bodu č. 4     

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2024 – 2026 

Vyjadrenie: Za spracovateľov materiálu boli prítomní Ing. Martin Sokol – poverený riadením 

odboru financií a Ing. Kvetoslava Lipovská – vedúca referátu rozpočtu, ktorá informovala 

o obsahu predkladaného materiálu.  

 

Diskusia: 

Predseda komisie sa informoval, či je v rozpočte oblasť kultúry postučujúco finančne pokrytá t,j, 

hlavne prevádzkové náklady (vrátane miezd) pre kultúrne organizácie. Ing. Kvetoslava Lipovská 

uviedla, že v roku 2023 bola dvakrát valorizácia miezd, posledná septembrová je premietnutá 

v rozpočte na celý rok 2024 a kultúra má v návrhu rozpočtu nároky vykryté. 

Ing. Igor Petrik sa informoval ohľadom centrálneho obstarávania na energie. Informoval sa o 

možnosti naplnenia investičných a kapitálových požiadaviek zo zariadení a ohľadom finančnej 

alokácie na investície. 

Ing. Kvetoslava Lipovská uviedla, že čo sa týka energií je v rozpočte vytvorená centrálna rezerva 

na energie. K téme investícií sa vyjadrila, že  pre r. 2024 tvoria investície na  96% projekty z EÚ, 

predpokladané vlastné príjmy zatiaľ nedovoľujú investovať.  Odhaduje sa, približne 40 až 50 mil. 

eur v investíciách prejde do ďalšieho roka. Aktualizácia stále prebieha a bude to viditeľné 

v záverečnom rozpočte. 

PhDr. Jana Knežová, PhD. sa vyjadrila, že v priebehu roka sa štvrťročne posudzujú 

a prehodnocujú investičné akcie,  združujú sa, príp. sa rušia.  Podľa potreby sa alokované finančné 

prostriedky zo zrušených investičných projektov presúvajú na iné investičné akcie. 

Ing. Martin Sokol doplnil informáciu k téme energií, že oddelenie energetiky Úradu KSK 

pripravuje spoločné verejné obstarávanie na zabezpečenie energií. 

 

Uznesenie č. 39/2023 

Komisia odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 4  

Prítomní: 15 

Za: 15                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 
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K bodu č. 5     

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 13/2016 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach 

Vyjadrenie: Ing. Mária Knutová z odboru školstva informovala o obsahu predkladaného materiálu. 

 

Na rokovanie komisie prišiel 1 člen komisie, počet prítomných: 16 

 

Bez diskusie. 

 

Uznesenie č. 40/2023 

Komisia odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 5  

Prítomní: 16 

Za:  16                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 6   

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2022 o financovaní 

základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Ing. Mária Knutová z odboru školstva informovala o obsahu predkladaného materiálu. 

 

Na rokovanie komisie prišiel 1 člen komisie, počet prítomných: 17 

 

Diskusia: 

JUDr. Ferenc Boczán uviedol, že má formálne pripomienky k obom predloženým všeobecným 

záväzným nariadeniam, ktoré písomne predloží – zašle emailom. 

 

Uznesenie č. 41/2023 

Komisia odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 6  

Prítomní: 17 

Za:  17                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 7   

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického kraja na roky 2023 – 2027 

(s výhľadom do roku 2030) 

Vyjadrenie: Za spracovateľov materiálu boli prítomné Ing. Theinerová Angelika a Mgr. Katarína 

Rosičová, PhD. z odboru regionálneho rozvoja, ktorá informovala o obsahu predkladaného 

materiálu. Uviedla, že všetky doteraz predložené pripomienky z miest a obcí boli do materiálu 

zapracované, tie ktoré ešte prichádzajú v tomto týždni budú doplnené. Zároveň uviedla,                         

že v termíne do piatku  24. 11. 2023 vrátane je ešte možné predložiť návrhy a pripomienky na 

doplnenie, ktoré sa zapracujú. 
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Predseda sa poďakoval za vypracovanie tohto materiálu, potvrdil že všetky relevantné 

pripomienky z obcí a miest boli zapracované a že i ďalšie pripomienky, ktoré budú  predložené do 

stanoveného termínu sa  určite zapracujú. 

 

Bez diskusie. 

 

Uznesenie č. 42/2023 

Komisia odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 7  

Prítomní: 17 

Za:  17                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 8   

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na                

I. polrok 2024 

Vyjadrenie: PhDr. Jana Knežová, PhD. - vedúca odboru kultúry Úradu KSK informovala, že 

z odboru kultúry do rámcovej obsahovej náplne zastupiteľstva na 1. polrok 2024 boli navrhnuté            

2 body: 

• Vymenovanie riaditeľa/riaditeľky Baníckeho múzea  

• Monitorovacia správa o realizácii Koncepcie rozvoja kultúry v Košickom samosprávnom kraji   

2020-2025 (2030) a následne bude vypracovaná aktualizácia akčného plánu. 

 

Bez diskusie. 

 

Uznesenie č. 43/2023 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8  

Prítomní: 17 

Za:  17                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 9   

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2024  

Návrh plánu úloh Kultúrnej komisie Zastupiteľstva KSK bol členom komisie zaslaný spolu 

s pozvánkou.  

PhDr. Jana Knežová,PhD. - vedúca odboru kultúry Úradu KSK uviedla, že do Plánu úloh komisie 

na 1. polrok 2024  boli zo strany odboru kultúry navrhnuté tieto body: 

●  Rozvojové zámery kultúrno-osvetových zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK 

●  Monitorovacia správa o realizácii Koncepcie rozvoja kultúry v Košickom samosprávnom       

    kraji 2020-2025 (2030) 

●  Talenty kraja – rozvojový program 

 

Predseda komisie požiadal členov komisie o ich pripomienky alebo o doplnenia do plánu úloh 

komisie. Žiadne doplnenia neboli vznesené. 

 

Bez diskusie. 
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Predseda  predniesol návrh na uznesenie, za ktorý dal hlasovať. 

 

Uznesenie č. 44/2023 

Komisia  odporúča  zastupiteľstvu  predložený  plán úloh komisie prerokovať a schváliť.   

 

Hlasovanie č. 9  

Prítomní: 17 

Za: 17                                    Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 10 

Rozvojové zámery múzeí a galérií v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK (bod z plánu úloh 

komisie na 2.polrok 2023) 

Vyjadrenie: PhDr. Jana Knežová, PhD.- vedúca odboru kultúry uviedla, že sa pokračuje v sérii 

predstavovania jednotlivých kultúrnych organizácií. Informovala o príprave nového zákona 

o múzeách a galériách, o múzejných štandardoch, ktoré musia plniť inštitúcie vo verejnom záujme 

aj o novej centrálnej digitalizácií zbierok múzeí a galérií. Informovala o profilácii a smerovaní  

jednotlivých múzeí a galérií ale aj o investičnom dlhu v správe zbierok - chýbajú krajské 

depozitáre, avšak sú v tomto smere rozpracované investičné zámery. Následne predstavila formou 

prezentácie činnosť, zameranie a zámery jednotlivých múzeí a galérií. 

   

Diskusia: 

PhDr. Róbert  Schwarcz sa vyjadril, že čo sa týka spolupráce so školami ide o veľmi zaujímavú 

tému. Uviedol, že by bolo vhodné zosúladiť s odborom školstva niektoré veci, napr. počet žiakov 

na počet učiteľov pri exkurziách, taktiež aby napr. pedagógovia pri návšteve rôznych kultúrnych 

organizácií nemuseli platiť vstupné  apod. 

PhDr. Jana Knežová, PhD. – uviedla, že víta tento podnet. Je vytvorený interný projekt „KSK 

vzdeláva kultúrou“. Čo sa týka prepojenia sektorov, naráža sa v tomto smere aj na problém 

nedostatočnej regulácie zo štátnej úrovne. 

Ing. Dárius Dubiňák sa informoval o možnosti výjazdových rokovaní do kultúrnych organizácií. 

K téme výjazdového rokovania sa vyjadrila PhDr. Jana Knežová, PhD, uviedla že v minulosti boli 

uskutočnené takéto výjazdové rokovania, ale je to podnet na rok 2024.  Vyjadril sa aj predseda 

komisie, že takáto možnosť exituje,  musí byť však vopred dohodnutá logistika spoločne 

s Úradom KSK. 

 

Uznesenie č. 45/2023 

Komisia berie na vedomie prezentáciu rozvojových zámerov múzeí a galérií v zriaďovateľskej 

pôsobnosti KSK. 

 

Hlasovanie č. 10  

Prítomní: 17 

Za: 17                                    Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 11 

Certifikácia regionálnych produktov a tradičných výrobkov Košického kraja 

Vyjadrenie: PhDr. Jana Knežová, PhD.- vedúca odboru kultúry informovala o Akčnom pláne 

rozvoja tradičného ľudovo-umeleckého remesla v KSK, ktorý sa implementuje od roku 2020. 

V súčasnosti je v Remeselníckom inkubátore evidovaných 555 remeselníkov, pre ktorých sú 

pripravované bezplatné školenia, samostatná web stránka, alebo ponuka predstaviť sa na trhoch.  

Zavŕšením procesu je vytvorenie  a registrovanie krajskej značky kvality a loga. Uviedla, že 

v roku 2024 bude  vyhlásená výzva na predkladanie žiadosti o udelenie práv na používanie značky 
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„Tradičný výrobok Košického kraja“  a to v marci a v septembri 2024. Informovala aj o vzájomnej 

spolupráci s ÚĽUV napr. Škola remesiel a pod. 

Predseda komisie uviedol, že je to dobrý nápad a poďakoval sa za prezentáciu. 

 

Diskusia: 

Vladimír Eperješi  uviedol, že víta tento nápad. Informoval sa o zložení  komisie, ktorá bude 

vyberať remeselníkov na ocenenie. Zároveň prejavil záujem byť v tejto komisii za oblasť 

umeleckého  kováčstva. Podotkol, že na stredných školách sa nevyučujú umelecké remeslá aj 

napriek tomu že škola je vybavená napr. kováčskou vyhňou, nemá kto odbor kováčstvo vyučovať.  

Ing. Igor Petrik uviedol, že tento podnet týkajúci sa chýbajúceho vzdelávania umeleckých 

remesiel je možné podotknúť na školskej komisii. 

PhDr. Jana Knežová, PhD  uviedla, že certifikáciu bude realizovať nezávislá komisia z odborníkov 

a metodikov, prejavený záujem o účasť v komisii víta. 

 

Z rokovania komisie odišli 2 členovia, počet prítomných: 15 

 

Uznesenie č. 46/2023 

Komisia berie na vedomie informáciu o certifikácii regionálnych produktoch a tradičných 

výrobkoch Košického kraja. 

 

Hlasovanie č. 11  

Prítomní: 15 

Za:  15                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 12 

Interná výzva „Tradície inšpirujú inovácie 2024“  

Vyjadrenie: PhDr. Jana Knežová, PhD.- vedúca odboru kultúry stručne informovala o  internej 

výzve na rok 2024. Uviedla  že kultúrne organizácie do nej posielajú svoje rozvojové projekty 

a zámery, tie prechádzajú hodnotiacim procesom a následne sú vybraté úspešné projekty. 

Plánovaný rozpočet na výzvu je 160 000,- eur, a to vo výške  min. 20 000 a max. 50 000 eur na 

projekt. Ide o navrhnutý plánovaný rozpočet, nakoľko rozpočet KSK na r. 2024 ešte nie je 

schválený. Plánovaný termín vyhlásenia výzvy je 1. december 2023. Tohto roku boli vypracované 

profilové karty rozvoja kultúrnych organizácií a tak bol vytvorený zásobník rozvojových 

projektov. Formou prezentácie zhodnotila a predstavila projekty z predchádzajúcich ročníkov 

interných výziev.  

 

Bez diskusie. 

 

Uznesenie č. 47/2023 

Komisia berie na vedomie informáciu o internej výzve  „Tradície inšpirujú inovácie 2024“. 

 

Hlasovanie č. 12  

Prítomní: 15 

Za:   15                                  Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 13 

Informatívna správa o využívaní externých zdrojov financovania kultúrnych organizácií za 

rok 2023 
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Vyjadrenie: PhDr. Jana Knežová, PhD.- vedúca odboru kultúry informovala o získavaní externých 

finančných zdrojov v kultúre. V roku 2023 Odbor kultúry spolu s kultúrnymi organizáciami 

implementoval projekty v celkovej hodnote za viac ako 4 milióny eur. Pomerne vysoká úspešnosť 

sa dosiahla aj pri domácich schémach, kde sa podarilo na činnosť získať viac ako 750 000 eur.  

 

Bez diskusie. 

 

Uznesenie č. 48/2023 

Komisia berie na vedomie informáciu o využívaní externých zdrojov financovania kultúrnych 

organizácií za rok 2023. 

 

Hlasovanie č. 13  

Prítomní: 15 

Za: 15                                    Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 14 

Návrhy, podnety a požiadavky 

V tomto bode neboli predložené žiadne iné návrhy, podnety a požiadavky. 

 

K bodu č. 15 

Rôzne 

Informácie z oblasti kultúry: 

 PhDr. Jana Knežová, PhD. – vedúca odboru kultúry Úradu KSK informovala o aktuálnom dianí 

v oblasti kultúry. Predstavila programovú ponuku v oblasti kultúry a pozvala členov komisie na 

pripravované kultúrne podujatia v mesiacoch november a december. 

Predseda komisie sa poďakoval vedúcej odboru kultúry za poskytnuté informácie. 

Projekty a projektový manažment: 

Ing. Igor Petrik sa informoval, či pri projektoch za využíva aj externý manažment. 

PhDr. Jana Knežová, PhD. odpovedala, že pri väčších projektoch je zapojený aj externý 

manažment. 

Optimalizácia v kultúre a Divadlo Thália Színház: 

V tomto bode vystúpil József Kopasz s otázkou ako Úrad KSK plánuje znížiť počty zamestnancov 

v kultúrnych organizáciách, konkrétne sa zaujímal o Divadlo Thália Színház. 

PhDr. Jana Knežová, PhD. uviedla, že z dôvodu potrebných optimalizačných opatrení prebehli 

rokovania s riaditeľmi kultúrnych organizácií, s ktorými sa vzájomne dohadovali riešenia. 

Optimalizačné opatrenia sa dotknutú aj znižovania mzdových nákladov. Divadlo Thália Színház 

navyše stojí pred potrebou vysokej investície do motorových vozidiel z dôvodu nehody 

nákladného auta v zahraničí. 

Ing. Ján Varga sa informoval ohľadom uvedenej autohavárie a poistenia. 

PhDr. Jana Knežová, PhD. uviedla, že  muselo dôjsť k likvidácii vraku vozidla v zahraničí. 

 

K bodu č. 16 

Záver 

Predseda komisie sa na záver poďakoval členom komisie za účasť a ukončil rokovanie komisie. 

Rokovanie komisie bolo ukončené o 11:05 hod.  

 

       .................................................                                            ................................................... 

     PhDr. Jana Knežová, PhD.                                                            Pavol Burdiga 

            tajomníčka komisie                                                               predseda komisie 


